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 ZDRUŽENJE HMELJARJEV SLOVENIJE, Mestni trg 7, 3310 ŽALEC, 

Matična št.:1833995, davčna št.: 96042796 

 

 
Datum: 24. 8. 2023 
 

ZAPISNIK 
 
31. seje upravnega odbora Združenja hmeljarjev Slovenije, ki je bila v ponedeljke 21. 8. 2023 
ob 18:00 uri v gostilni Privošnik, Rimska cesta 150, 3311 Šempeter v Savinjski dolini. 
 
Navzoči člani UO: Janez Oset, Aljoša Uršič, Anton Grobler, Milan Pustoslemšek, Janko 
Bizjak in Marta Rojnik. 
Opravičeno odsotni člani UO: Jernej Ribič.  
Odsotni člani UO: Andreja Hace, Klemen Ocvirk, Jaka Orožim in Jože Rojnik. 
 
Ostali prisotni: Irena Friškovec - specialistka za hmeljarstvo, Minca Marovt – aktualna 
hmeljska princesa in Alenka Šaver - tajnica Združenja. 
 
Ostali opravičeno odsotni: Domen Marovt – predsednik Odbora za hmeljarstvo. 
 
Sestanek je  vodil Janez Oset, predsednik Združenja, zapisnik je pisala Alenka Šaver, tajnica 
Združenja.  
 
Dnevni red: 
1. Pregled zapisnika 30. seje UO 
2. 61. dan hmeljarjev v Braslovčah v septembru 
3. Priprava vzorcev hmelja  za sejem BrauBeviale 2023 
4. GIZ trgovcev s hmeljem, izjava za javnost 
5. Sklep vlade za podporo dejavnosti informiranja in promocije iz shem kakovosti 
6. Dopis hmeljarjem za finančno pomoč prizadetim v poplavah 
7. Priprave na Hmeljarski likof in Savinjski Oktoberfest 30.9.2023  
8. Hmeljarski likof v Radljah ob Dravi 24.9.2023 
9. Razno 
 
Ad 1) Pregled zapisnika 30. seje UO 
Zapisnik 30. seje z dne 10. 5. 2023 je povzela tajnica Združenja Alenka Šaver. 
 
1.sklep: Člani UO so zapisnik 30. seje soglasno potrdili. 
 
Ad 2) 61. dan hmeljarjev v Braslovčah v septembru  
61. dan hmeljarjev, ki bi moral biti 11. avgust (slavnostna seja) in 13. avgust osrednji 
dogodek s povorko in veselico, je odpadel zaradi poplav. 
 
Predsednik Janez Oset pove, da je novi datum dogodka 17. september 2023. Vse bo 
potekalo v enem dnevu po naslednjem urniku: 
10:30 sprejem gostov 
11:00 slavnostna seja v Domu kulture Braslovče 
13:00 kosilo za udeležence slavnostne seje 
15:00 povorka po scenariju  
Glede lokacije lesenega soda za zabijanje pipe so prisotni mnenja, da se postavi v avlo 
Doma kulture in se dogodek izvede pred kosilom. Koga se povabi k zabijanju, se bo odločilo 
glede na prisotnost gostov. 
Zadolžitve: 
Scena se postavlja v soboto popoldan ob 16. uri, zadolženi: Janez Oset, Aljoša Uršič, Ciril 
Terglav, Milan Lesjak in Anton Grobler. 
Rastline za dekoracijo priskrbi (dogovori) Janez Oset, cca 4 rastline. 
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Rastline za igre mladih priskrbi (dogovori) Irena Friškovec, cca 8 do 9 rastlin, odvisno od 
števila sodelujočih vozov mladih. 
 
Za organizacijo mladih za vozove je zadolžena Minca Marovt. 
Ansambel, ki je bil predviden za slavnostno sejo, odpovemo. Zadolžena Alenka Šaver. 
Poiščemo nekoga za zaigrati ali zapeti dve – tri pesmi, predlagan Mitja Cizej. Za organizacijo 
kulturnega programa zadolžena Alenka Šaver. 
 
Vodenje na odru bo izvajala Saška Pukl, dogovor z njo Alenka Šaver, tekst za vodenje ji 
pošlje Irena.  
Potrebno je dobiti nagrade za mlade, zadolženi:  
KZ Gotovlje – Janko Bizjak 
KZ Braslovče – Irena Friškovec   
KZ Savinjska dolina – Milan Pustoslemšek 
Hmeljarska zadruga – Alenka Šaver 
 
 
Ad 3) Priprava vzorcev hmelja  za sejem BrauBeviale 2023 
Za sejem BrauBeviale v novembru potrebujemo vzorce slovenskih vrst hmelja v kobulah. 
Hmeljarje bo kontaktirala Irena Friškovec in se dogovorila za vzorce in njihovo pripravo in 
sicer: 
Savinjski Golding – Leskošek Stanislav 
Aurora – Bizjak Janko 
Celeia – Janez Oset in Hmeljarstvo Čas 
Bobek - Leskošek Stanislav in Bizjak Janko 
Dana – Golavšek Damjan in Lesjak Milan 
Styrian Gold - Grobler Anton 
Wolf – Grobler Anton 
Eureka – Rožič Anton 
Cardinal – Stepišnik Jure in Stiplošek Jani  
Eagle – Kramer Andrej 
Colibri – Oset Janez 
Dragon – Rožič Anton 
Fox – Rojnik Alojz 
 
V tednu po 61. dnevu hmeljarjev se mora dobiti Odbor za promocijo in se dogovoriti za 
ureditev stojnice in druge aktivnosti za sejem. 
 
 
Ad 4) GIZ trgovcev s hmeljem, izjava za javnost 
Predsednik Janez Oset pove, da je bil pred kratkim seznanjen z ustanovitvijo GIZ-a trgovcev 
s hmeljem in navzočim prebere Izjavo za javnost, ki so jo člani GIZ-a poslali tudi na ZHS. 
Sam je ogorčen nad tem, ker niso v GIZ vključili niti Združenja hmeljarjev Slovenije, ki je 
pridobilo ZGO Štajerski hmelj in rešuje problematiko na področju hmeljarstva, niti KGZS in 
Zadružna zveza Slovenije, ki zastopata kmete nasproti državi in Ministrstvu za kmetijstvo. 
Sam močno dvomi, da bodo člani GIZ-a predstavljali in zastopali interese slovenskega 
hmeljarstva, kot pravijo v izjavi. Vsekakor ni interes hmeljarjev, da bi odkupili viške hmelja po 
2 € nižje od pogodbenih cen, kar ponujajo. Prav tako ne premagujejo ovir, ki se pojavljajo v 
sektorju hmeljarstva, to pa počne Združenje hmeljarjev.  
V GIZ so se povezali Hmezad exim in dva tuja trgovca: Inbarco in BarthHaas, niso povabili 
nobenega od slovenskih trgovcev s hmeljem. 
Janez Oset pove, da je direktor IHPS poslal pismo Vitku, v katerem je pozdravil ustanovitev 
GIZ-a in prosil za sestanek, na katerem bi se dogovorili za aktivno sodelovanje IHPS z GIZ-
om. 
Janez Oset vpraša prisotne kaj menijo o GIZ-u. 
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Irena Friškovec meni, da interese hmeljarjev lahko zastopata samo ZHS in KGZS. ZHS lahko 
sodeluje z GIZ-om trgovcev, ne more pa GIZ narekovat Združenju, kako naj dela. 
 
Ostali prisotni se strinjajo z Ireno. Nasprotujejo takemu GIZ-u, kjer nas ni nikjer. Predlagajo, 
da se Izjava za javnost pošlje vsem hmeljarjem in da se na IHPS pošlje dopis z nestrinjanjem 
njihove podporo GIZ-u. 
 
Člani UO sprejmejo:   
2. sklep: Izjava za javnost GIZ-a katerega člani so trgovci s hmeljem Hmezad exim, 
Inbarco in BarthHaas se pošlje vsem hmeljarjem. 
Predsednik ZHS naj pošlje direktorju IHPS pismo nestrinjanja z njegovo podporo GIZ-
u. 
 
 
Ad 5) Sklep vlade za podporo dejavnosti informiranja in promocije iz shem kakovosti  
Janez Oset pove, da je v pripravi Uredba vlade o izvajanju intervencije Podpora za 
dejavnosti informiranja in promocije proizvodov iz shem kakovosti iz Strateškega načrta 
skupne kmetijske politike Republike Slovenije za obdobje 2023 do 2027. Ko bo uredba 
sprejeta, bo objavljen Razpis za sofinanciranje promocije in trženja slovenskih proizvodov z 
geografskim poreklom. Da sodelujemo na razpisu pa mora biti ZHS priznano kot nosilec 
razpisa, v preteklosti je bila zahtevana skupna prodaja, zato nismo mogli sodelovati na 
razpisu. V novem razpisu naj bi bilo zahtevano, da smo priznani kot skupina proizvajalcev 
hmelja z zaščiteno geografsko označbo Štajerski hmelj. Najprej moramo torej izpeljati te 
aktivnosti za priznanje.  
 
Člani UO sprejmejo: 
3. sklep: Janez Oset, Irena Friškovec in Maja Matavž (IHPS) se povežejo in dobro 
proučijo Razpis. Vsekakor se moramo prijaviti na razpis.    
 
 
Ad 6) Dopis hmeljarjem za finančno pomoč prizadetim v poplavah 
Janez Oset pove, da smo vsem hmeljarjem poslali dopis, da bi nakazali sredstva za pomoč 
prizadetim v poplavah na račun ZHS, ki bi ta sredstva preusmeril na dobrodelno organizacijo 
(v dopisu je bil omenjen Rdeči križ Slovenije). 
Vendar do današnjega dne nakazil ni bilo, razen Janeza Oseta in Lili Ribič. 
Oset meni, da bi bilo prav, da pomagamo po svojih močeh. 
 
Prisotni so mnenja, da je večina pomagala na tak ali drugačen način (z nakazili, materialno, z 
delom, ipd). Vsem je pač težko nakazati sredstva, izbere se ena ali dve organizaciji. 
 
Anton Grobler pove, da je večino tistih, ki jih pozna zmotil predlog, da se sredstva nakažejo 
RK, ker bolj zaupajo Karitasu. 
 
Člani UO sprejmejo: 
4. sklep: Pomaga se našim članom, ki so utrpeli škodo. Na naslednji seji po Dnevu 
hmeljarjev se UO dogovori komu bi pomagali in na kak način. V septembru pošljemo 
hmeljarjem še en dopis s pozivom za pomoč. 
 
 
Ad 7) Priprave na Hmeljarski likof in Savinjski Oktoberfest 30.9.2023 
Priprave na prireditev že potekajo, z Društvom Savinjski Oktoberfest je bil že sestanek, kjer 
je predsednik Janez Oset poudaril pomanjkljivosti na lanski prireditvi. Naslednji operativni 
sestanek bo 7. septembra, sodelujejo predstavniki Društva Savinjski Oktoberfest, ZKŠT 
Žalec in ZHS (Janez Oset in Alenka Šaver). 
Prireditev bo potekala tako kot lani: ob 17. uri povorka skozi Žalec, ob 17:30 prireditev na 
odru pri Fontani piv z odkritjem novega para na hmeljskem listu, podelitvijo priznanj  
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zaslužnim hmeljarjem in hmeljski princesi in kulturnim programom. Sledi pogostitev 
hmeljarjev. Letos bo predsednik vztrajal, da imamo svoj šank, kjer se toči samo naše pivo. 
Lani je bilo pri točenju piva in streženju hrane vse narobe, zato moramo letos imeti svoj šank. 
 
Janez Oset bo organiziral sestanek komisija za priznanja pri ZHS, da določijo dobitnike 
priznanj. 
 
Janko Bizjak vpraša, kaj je s predlogom, da bi se obe prireditvi združili. Na Hmeljarskem 
likofu je namreč slaba udeležba, mogoče bi bilo upoštevati lansko pobudo, da se obe 
prireditvi združita, saj kasneje pride več ljudi. 
 
Člani UO sprejmejo: 
5. sklep: letos prireditev poteka še po starem. Za naslednje leto se ponovno prouči 
ideja o združitvi obeh prireditev in pretehtajo razlogi za in proti združitvi. 
 
 
Ad 8) Hmeljarski likof v Radljah ob Dravi 24.9.2023 
Janez Oset: 24. septembra bo Hmeljarski likof v Radljah ob Dravi, kjer tradicionalno 
sodelujemo. Prav bi bilo, da to tradicijo nadaljujemo in gremo tudi letos. 
 
Navzoči se strinjajo, da se člani ZHS tudi letos udeležijo prireditve. Gre naj, kot ponavadi 8 
do 10 ljudi, vsekakor naj bodo prisotni aktualni hmeljarski par in praporščak 
 
 
Ad 9) Razno 
9.1.Janez Oset pove, da je po 2. sklepu UO na 30. seji takoj po seji poslal na Vlado RS in 
MKGP novi dopis s pozivom, da Vlada končno sklep,  ki je bil sprejet 17. 9. 2008 na 254 
dopisni seji pod točko 12, zaradi neurja s točo, ki je zajelo Braslovče, ta sklep realizira in izda 
končni sklep ali je 22 hmeljarskih kmetij s področja Braslovč upravičeno do teh sredstev.  
Sekretar na Generalnem sekretariatu vlade RS je ponovno odstopil zadevo MKGP in jih 
pozval, naj proučijo zadevo, pripravijo odgovor in ga v 15 dneh pošljejo predlagatelju 
(Združenju hmeljarjev Slovenije. Vendar od MKGP ni prišel noben odgovor, čeprav so dopis 
prejeli že v maju. 
 
Člani UO sprejmejo: 
6. sklep: MKGP se pozove k odgovoru na Poziv ZHS, ki jim ga je posredoval in ga za to 
zadolžil Generalni sekretariat vlade RS. 
 
 
9.2.Ravno danes 21.8. smo prejeli dokončno ponudbo za strokovno ekskurzijo v Španijo 
jeseni. Ekskurzija bi potekala od 25.10. do 29.10.2023 (5 dni). Cena pri najmanj 40 
udeležencih bi bila 985 €/ osebo, pri najmanj 35 udeležencih pa 1055 €/osebo. Tej ceni je 
potrebno prišteti še ceno avtobusnega prevoza do letališča v Benetkah in nazaj, kar bi ceno 
dvignilo predvidoma še za kakih 50 €/osebo. 
 
Prisotni menijo, da oktober ni primeren čas za izvedbo ekskurzije, do ekskurzije je premalo 
časa za obvestila hmeljarjem in za prijave. 
 
Člani UO sprejmejo: 
7 sklep: Hmeljarjem se pošlje program ekskurzije, da se vidi, kakšno bo zanimanje. Če 
ne bo dovolj zanimanja za Španijo, organiziramo v novembru dvodnevni izlet na 
Dolenjsko, ki je bil predviden spomladi. 
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Seja UO  je bila zaključena ob 20:30 uri.  
 

 
Predsednik združenja 

Ivan Oset 
 
 
Zapisala: Alenka Šaver 


